

Statement attributable to the Spokesperson
for the President of the General Assembly on the earthquake in Haiti

United Nations, New York 12 January 2010

The President of the General Assembly calls on all Member States to deploy all possible efforts to urgently assist the people of Haiti in the aftermath of the devastating earthquake.

The President of the General Assembly sends his prayers to the people of Haiti and to the United Nations personnel who serve in the country.

The President of the General Assembly continues to closely follow developments, and further urges the institutions of the UN system and the entire international community to remain fully engaged in support of the Haitian people in this tragedy.

Jean Victor Nkolo

Spokesperson for the President of the General Assembly of the United Nations

Déclaration attribuable au Porte-parole
du Président de l'Assemblée générale sur le tremblement de terre en Haïti

Nations Unies, New York, le 12 Janvier 2010

Le Président de l'Assemblée générale exhorte tous les États Membres à déployer tous les efforts possibles pour fournir une aide d'urgence au peuple d'Haïti à la suite du tremblement de terre dévastateur qui a frappé le pays.

Le Président de l'Assemblée générale adresse ses prières à la population d'Haïti et au personnel des Nations Unies en service dans le pays.

Le Président de l'Assemblée générale continue de suivre de près la situation, et demande aux institutions du système des Nations Unies et à la communauté internationale tout entière de rester pleinement mobilisées aux côtés du peuple haïtien dans cette tragédie

Jean Victor Nkolo

Porte-parole du Président de l'Assemblée Générale des Nations Unies